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2014Z14805 

Vragen van de leden Kerstens en Dikkers (beiden PvdA) aan de Minister van 
Sociale Zaken en Werkgelegenheid over het bericht dat uitzendkrachten in de 
pluimveesector structureel worden onderbetaald (ingezonden 3 september 
2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Personeel pluimveesector uitgebuit»?1 

Vraag 2
Heeft u eerder signalen ontvangen dat uitzendkrachten in de pluimveesector 
worden onderbetaald? 

Vraag 3
In de uitzendbranche is de Stichting Naleving Cao’s voor Uitzendkrachten 
(SNCU) verantwoordelijkheid voor handhaving en naleving van cao’s; kunt u 
aangeven of, en zo ja, hoe vaak, de SNCU controles heeft uitgevoerd bij 
uitzendbureaus actief in de pluimveesector? 

Vraag 4
Heeft de Inspectie SZW afgelopen jaren werkgevers in de pluimveesector 
onderzocht? Zo ja, is de inspectie daarbij tegen misstanden aangelopen en 
zijn er sancties opgelegd? Zo ja, welke sancties, zo niet, waarom niet en 
welke actie is er dan wél ondernomen? Bent u bereid naar aanleiding van het 
onderzoek van FNV Bondgenoten de inspectie onderzoek te laten doen naar 
mogelijke ontduiking van het wettelijk minimumloon (WML) en het cao-loon 
in de pluimveesector? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Ziet u mogelijkheden om de beschreven problematiek in de sector samen met 
sociale partners aan te pakken?

1 Eenvandaag.nl, 1 september 2014
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